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Møtet avholdt på Teams med 17 representanter.  

1. Åpning 

Leder Eirik ønsket velkommen 

 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Det var ingen kommentarer så innkalling og saksliste godkjennes.  

 

3. Status FAU-arbeid og Covid 

Det er begrenset hva slags aktiviteter vi kan gjennomføre med de restriksjonene vi har hatt 

og fortsatt har.   

 

4. Oppdatering «Doprosjektet» 

Det er malt inne på toalettene, nå gjenstår det å male utendørs.   

 

Det kom innspill om at det generelt trengs vedlikehold på toalettene, dette tas med videre til 

skolen.  

 

5. Status komiteer og grupper 

a. Julegrantenning 

Det ble ingen ordinær julegrantenning, men det ble delt ut en pakke med litt julekos til hver 

klasse. Dette ble satt pris på.  

 

b. Trafikk og nærmiljø 

Innmeldt sak til FAU: Ønske om sykkelparkering for elever i småskolen 

Kostnaden er for stor til at vi kan gjennomføre uten økonomisk støtte, og vi venter på svar på 

søknad om støtte. Det vurderes også om det finnes flere steder vi kan søke om støtte. 

  

Dugnad: Det er ønskelig å gjennomføre en Covid-tilpasset dugnad. Løsningen blir å fordele 

dugnaden over flere dager, og det må lages en liste over oppgaver og et system for 

gjennomføring.  

 

Knaggrekke ute: det har kommet ønske om å henge opp knaggrekker utendørs for å henge 

skolesekker på. Hvis det godkjennes av skolen å henge opp knagger kan det tas med som en 

aktivitet på dugnaden.  

 

c. 17. mai 2021 

Vi kan ikke gjennomføre ordinært 17. mai-arrangement i 2021, og smittevernreglene tillater 

heller ikke at vi samler en gruppe voksne og lager aktiviteter for barna. Løsningen blir derfor 

å gi hver klasse et 17.-mai-kit tilsvarende det vi delte ut til jul. Det ble enstemmig vedtatt å 

bruke inntil 7.500,- på dette. 
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d. Søknad støtteordninger 

Komiteen har jobbet aktivt for å finne støtteordninger vi kan søke om tilskudd fra. 

Søknad om støtte til 17. mai-opplegget vårt ble avslått av kommunen fordi det ikke skal være 

tradisjonelle 17. mai-arrangement i år.  

 

6. Eventuelt 

Vi drøftet barns bruk av sosiale medier og utfordringer rundt dette. Barnevakten.no er en bra 

ressurs for god informasjon, og det er også nettvett.no. FAU ønsker å lage en tekst som alle 

representantene kan dele på klassenes FB-grupper om dette temaet.  

 

 

 

 

Referent: Vivi Iren Hansen 

 


